

Taiwan Education Center in Mongolia

Teacher Recruitment

[English]

Project : Global Leadership University Business Teacher Recruitment

University Website: <http://glu.edu.mn/>, <http://www.thegloballeadership.org/>

Recruitment

Curriculum : teach Business, Finance, Accounting, Banking and/or Human Resource courses in English

Teaching load: generally 20 to 30 hours of teaching should be delivered to the students every week; 3 courses per semester

Period : Fall semester 2012 (September~ January)

Location : Global Leadership University, Ulaanbaatar, Mongolia

Reimbursement : Taiwan-Mongolia economy-class return airfare, accommodation, living allowance (500,000 MNT or 450 USD per month)

Qualification

Degree : Master or Ph.D. in Business fields from Taiwanese or foreign universities, with Taiwanese or foreign nationality

Experience : veteran teacher (no minimum year requirement), capable in English instruction

Application

Please prepare English C.V. (enclosed with head-shoulder photo), one photocopy of the highest degree diploma, and description of previous teaching experience.

Please submit the document by May 31st 2012, to ivy@mail.mcu.edu.tw or post to the Division of International Education and Exchange (for GLU Business Teacher Recruitment), Ming Chuan University (Address: No.5, De-Ming Road, Gwei-Shan, Taoyuan 33348, Taiwan).

Interview

Candidates will go through phone interview with Global Leadership University.

Contact

Ivy Lin

Email: ivy@mail.mcu.edu.tw

Tel: +886-3-350-7001 ext.3705

No.5, De-Ming Road, Gwei-Shan, Taoyuan 33348, Taiwan

International Education and Exchange (Taiwan Education Center in Mongolia)

Ming Chuan University

蒙古臺灣教育中心

徵才快報

[中文版]

案名：蒙古 Global Leadership University 大學誠徵英語授課商管專業教師 1 名

學校網站 <http://glu.edu.mn/>, <http://www.thegloballeadership.org/>

招募內容

教授課程：以英語教授管理、財金、會計、銀行、人力資源等商管專業課程

授課時數：每周平均 20~30 小時；每學期 3 門課

聘任時間：2012 秋季一學期

授課地點：蒙古烏蘭巴托市 Global Leadership University 大學

津貼條件：台蒙往返經濟艙飛機票 1 張、宿舍、每月生活津貼 50 萬蒙圖(約 450 美金)

授課結束返國時，將獲頒教學證明書一紙。

徵才條件

學歷：國內外各大學商管相關科系碩士畢業以上，本國或外國籍均可

教學經驗：豐富教學經驗(未限年資)，曾以英語教授者為佳

申請方式

請備妥個人英文履歷表 1 份(請黏貼 2 吋照片)、最高學歷證書影本、歷年教學經驗。

請於 2012/5 月 31 日(四)之前 Email 電子檔至 ivy@mail.mcu.edu.tw，或郵寄書面資料至銘傳大學國際教育交流處(請註明蒙古 GLU 教師徵才)，郵寄地址：33348 桃園縣龜山鄉德明路 5 號。

面試方式

入選者將與烏蘭巴托市 Global Leadership University 大學進行電話面試。

承辦單位

銘傳大學國際教育交流處(蒙古台灣教育中心)

承辦人：林詠薇 Ivy Lin

Email：ivy@mail.mcu.edu.tw

電話：03-350-7001 分機 3705



Classroom



Teacher's Office



Class Teaching



Class Discussion

CENTER Mongolia